

Daily

Daily Holidays Sdn. Bhd.

鑫天旅遊有限公司

(1119572-K) KPK/LN: 7901

No 22 A (B) Jalan SJ6, Taman Selayang Jaya, 68100 Batu Caves, Selangor.

Office: +603-6127 0508 Fax: +603- 6128 0507

E-mail: enquiry@dailyholidays.com.my Website : www.dailyholidays.com.my



www.facebook.com/dailyholidays



3 Days 2 Nights Phuket ~ 普吉岛

Day1 ARRIVAL PHUKET (D)

Upon arrival at Phuket International Airport and proceed for Phuket City Tour. In and around Phuket Town. You will see the **Chino-Portuguese Style Building** of Phuket, followed by visiting **Cashew Nut Factory, Gems Factory, T Shirt Factory, Chalong Temple, Sea Gypsy Village, Rawai Beach, Promptheh Cape** where you can view the panorama of its stunning beauty.

NOTE: FREE City Tour only offer during flight arrival before 1300hrs OR departure after 1700hrs only, if not Free city tour will forfeited and no refundable.

第1天 抵达普吉岛 (晚)

抵达普吉国际机场便开始到普吉镇周围参观。在普吉您将看到有着 **Chiino-葡萄牙风味**的建筑物，接着将会带您到**腰果工厂, 宝石工厂, T-恤工厂, 查龙寺庙, 海吉普赛村庄, Rawai 海滩, Promptheh 海角**能观看到那秀丽壮观的全景。

注：市区游必须在航班時間的第一天 1300 前抵達或最後一天 1700 后離開。如果航班時間配合不到，將取消市區游，恕不退款。

DAY 2 PHUKET **CHOOSE EITHER ONE** (B/L/D)

OPTION A : CORAL ISLAND TOUR BY SPEEDBOAT

0830hrs pickup from hotel by coach to Challenge bay. Only 10 minutes cruising by speedboat to the panoramic and sandy Coral Island. Coral Island is a small and quiet island with sandy white beach, beautiful and colorful coral reefs and a small tropical jungle. You will be able to fill your by the snorkeling, sun-bathing, swimming or even watersports (**at own expense**). Lunch will be served at a local restaurant. After lunch, you will be free at own leisure. Transfer back to hotel. Dinner at Local restaurant.

OPTION B : PHI PHI ISLAND TOUR BY CRUISE

0730 pick up from hotel. Sightseeing around Phi Phi Lay Islands. (Loh Samah Bay, Pileh Cove & pass by Viking Cave) Swimming & Snorkeling at Monkey Beach. Lunch at Phi Phi Don. You get the free time To explore the surroundings and relaxing on the beach. Transfer back to hotel. Dinner at Local restaurant.

**** Exclude Compulsory National Park Fees 400 Baht per adult & 200 Baht per child, and Cleaning Fees 20 Baht per pax, Marine Insurance 30 Baht per pax, pay direct on island ****

第2天 普吉岛 **任选一项** (早/午/晚)

选择一：珊瑚岛乘快艇

0830 从酒店出发 (仅 10 分钟) 乘搭快艇到美丽的珊瑚礁和五颜六色的热带丛林和小岛屿的地方。您将能够享受浮潜，日光浴或游泳，还有您可以自费参加水上运动。午餐会在当地餐馆。午餐后，您可以自由活动。然后根据时间回到普吉。送回酒店。在当地餐厅享用晚餐。

选择二：披披岛乘船

啤啤岛~前往小啤啤岛游览 (Loh Samah 海湾, Pileh 海湾及经过观看海盗洞) 在猴子海滩游泳和浮潜。接着在大披披岛享受午餐，在岛上自由活动。送回酒店。在当地餐厅享用晚餐。

****不包括国家公园费用 400 泰铢每人 (成人), 200 泰铢每人 (小孩), 清理费 20 泰铢每人, 海洋保育保险费 30 泰铢每人。仅限岛屿旅游, 在岛上付费 ****

Day 3 PHUKET DEPARTURE (B)

After breakfast, free at own leisure till transfer to airport.

第3天 启程回国 (早)

早餐后, 自由活动至送往机场启程回国, 结束三天愉快旅程。

Sequence of itinerary subject to local arrangement* *Image Shown are for illustration purposes only



| | | | VALIDITY: 01 APR – 31 OCT 2020 | | | | | | | |
|-----|---|----------------------|--|------|-----|-----|---|-----|-----|-----|
| | | | PRICE PER PERSON (RINGGIT MALAYSIA) | | | | EXT NIGHT + ABF (BASED ON PER PAX PER NIGHT) | | | |
| CAT | HOTEL | TRAVEL DATE | TWN/ TRP | SGL | CWB | CNB | TWN/TRP | SGL | CWB | CNB |
| 3* | The Crib Patong (Superior) | 01 Apr - 20 Apr 2020 | 580 | 780 | NIL | 400 | 125 | 225 | NIL | 50 |
| | | 21 Apr - 31 Oct 2020 | 550 | 720 | NIL | 400 | 110 | 195 | NIL | 50 |
| 3* | GU Hotel (Standard-Double Room Only) | 01 Apr - 31 Oct 2020 | 560 | 740 | 530 | 420 | 115 | 205 | 115 | 60 |
| 3* | Meir Jarr (Standard) | 01 Apr - 31 Oct 2020 | 590 | 810 | 530 | 420 | 130 | 240 | 115 | 60 |
| 4* | Sleep With Me (Superior) | 01 Apr - 15 Apr 2020 | 680 | 990 | 670 | 440 | 175 | 330 | 185 | 70 |
| | | 16 Apr - 31 Oct 2020 | 650 | 930 | 600 | 440 | 160 | 300 | 150 | 70 |
| 4* | Patong Resort (Superior) | 01 Apr - 30 Apr 2020 | 660 | 950 | 560 | 430 | 165 | 310 | 130 | 65 |
| | | 01 May - 31 Oct 2020 | 650 | 930 | 560 | 430 | 160 | 300 | 130 | 65 |
| 4* | Andaman Beach Suite (Superior City View) | 01 Apr - 31 Oct 2020 | 690 | 1010 | 550 | 430 | 180 | 340 | 125 | 65 |
| 4* | The Kee Resort (Plaza Room) | 01 Apr - 31 Oct 2020 | 850 | 1180 | 820 | 450 | 260 | 425 | 260 | 75 |
| 5* | Millenium Resort Patong (Superior) | 01 Apr - 31 Oct 2020 | 860 | 1230 | 850 | 470 | 265 | 450 | 275 | 85 |

PACKAGE INCLUDES :

- ✓ Return airport transfer
- ✓ 02 nights accommodation with daily breakfast
- ✓ English speaking guide

PACKAGE EXCLUDED :

- * International air ticket + airport taxes etc
- * Insurance coverage
- * Compulsory driver tipping RM 30/pax
- * Agent collection fees: (ACF) RM 30/pax.

TERMS AND CONDITIONS:

- Package are valid for Malaysian only & Minimum 02 paxs to go based on sit in coach.
- Prices are quoted per person in Ringgit Malaysia (MYR) & subject to change without prior notice.
- Full cancellation charge will be apply after booking guarantee
- Non-refundable deposit of RM 300/pax upon booking confirmation.
- Exclude Compulsory National Park Fees , pay direct on island
- Flight arrival & depart between 2030pm – 0700am , additional charges RM 30 per pax per way
- Hotel rooms are subject to availability. If selected hotel unavailable, others similar accommodation will be provided with different price apply (if any).
- Peak Season Date & Surcharge Subject to change without prior notice.
- Any special event's surcharge / block out date TBA upon booking confirmation.
- Refund / reduction will NOT be made to any tour members who do not partake in meals, sightseeing / accommodation during tour.
- Daily Holidays Sdn Bhd shall not be liable for any loses or expenses incurred due to delay, sickness, weather, strikes or any other causes beyond its control, such losses and expenses shall be borne by the clients.
- Daily Holidays Sdn Bhd terms & conditions applies.